
                                                           PROTOKÓŁ
                                 z XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej
                                       która odbyła się w dniu 28 grudnia 2017 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 10.00 zakończono o 11.15.

Miejsce obrad: sala narad w budynku obok Urzędu Miasta.

Na stan 15 Radnych w Sesji Rady uczestniczyło 15 Radnych.

W obradach udział wzięli:

- Burmistrz Miasta,
- Sekretarz Miasta,
- Skarbnik Miasta,
- Radca Prawny – P. Jacek Oluszczyk.

Punkt 1     

         Otwarcia i stwierdzenia prawomocności obrad dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej, 
Pani Teresa Pawłowska.
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Punkt 2

          Protokół z ostatniej Sesji Rady został przyjęty jednogłośnie. 

Punkt 3

          Przewodnicząca Rady przedłożyła proponowany porządek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej Sesji. 
3. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
4. Informacja  Przewodniczącej  Rady  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie

międzysesyjnym.
5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy Burmistrza między Sesjami Rady.
6. Informacja Przewodniczących Komisji stałych Rady o pracy Komisji między Sesjami Rady.
7. Zapytania i interpelacje Radnych.
8. Zatwierdzenie planów pracy Komisji stałych Rady na   2018 r.
9. Zatwierdzenie planu pracy Rady Miejskiej na  2018 r.
10. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2017 r.,
2) zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 - 2020
3) budżetu na 2018 r. ( przekazany w ustawowym terminie)

- odczytanie projektu uchwały budżetowej,
- odczytanie „ opinii dotyczącej projektu uchwały budżetowej”,
- odczytanie  stanowiska  Burmistrza  Miasta  w  sprawie  „opinii  dotyczącej

projektu uchwały budżetowej”,
- odczytanie opinii  Regionalnej  Izby Obrachunkowej o projekcie  uchwały

budżetowej,
- dyskusja nad projektem uchwały budżetowej,



- głosowanie w sprawie  uchwalenia budżetu,
4) wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2018  –  2021  (  przekazane  

w ustawowym terminie)
- odczytanie opinii o projekcie  uchwały Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej

o wieloletniej prognozie finansowej miasta Krynica Morska na lata 2018 –
2021, 

5) przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok,

6) wyrażenia   zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia
umowy dzierżawy ( dot. dz. Nr  677/1),

7) zmiany  uchwały   dotyczącej   trybu  i   sposoby  powoływania  i  odwoływania
członków  Zespołu  Interdyscyplinarnego  w  Gminie  Miasta  Krynica  Morska  oraz
szczegółowych warunków jego funkcjonowania,

8) zmiany  uchwały  w  sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad  przyznawania  
i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  oraz  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze  
z  wyłączeniem  specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami
psychicznymi  oraz  szczegółowych  warunków  częściowego  lub  całkowitego
zwolnienia z opłat , jak również trybu ich pobierania,

9) przyjęcia „Programu wspierania rodziny w Gminie Miasta Krynicy Morskiej na lata
2018 – 2020”,

10)  zawarcia Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gmina Miasta Krynica Morska
a  Gmina  Miasta  Gdańska  w  sprawie  zagospodarowania  przez  Gminę  Miasta
Gdańska  frakcji  energetycznej  wysortowanej  z  odpadów  komunalnych
pochodzących z terenu Gminy Krynica Morska.

11) Uchylenia uchwały Nr XXXIII/306/17 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie
nieruchomości komunalnej służebnością gruntową przejazdu i przechodu.

12) Wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości komunalnej służebnością gruntową
przejazdu i przechodu. 

11. Sprawy różne.
12. Zakończenie obrad.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Katarzyna  Murawska-Maza- zgłosiła  wniosek
formalny  dotyczący  wprowadzenia  do  porządku  obrad  w  punkcie  12,  podpunkt  13,  projektu
uchwały o wynagrodzeniu dla Burmistrza.
Przewodnicząca Rady - poprosiła Radnych o przegłosowanie wniosku formalnego.
Rada przyjęła wniosek jednogłośnie.
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Punkt 4

         Przewodnicząca Rady złożyła informację o działaniach Rady podejmowanych w okresie
międzysesyjnym.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Punkt 5 

            Przewodnicząca Rady poprosiła Burmistrza Miasta o złożenie informacji o pracy Burmistrza
między Sesjami Rady.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.



Punkt 6

                Przewodniczący Komisji stałych Rady złożyli informację o pracy Komisji między sesjami
Rady.
Informacje stanowią protokoły z poszczególnych Komisji, które znajdują się w teczkach Komisji.

Pan Witold Sidor-Radny- poinformował,  między innymi o stanie  realizacji  przeprowadzonych
kontroli, dotyczy to opłaty targowej, parkingowej, punktów gastronomicznych, opłaty klimatycznej
i punktów usługowych.
Wnioski  z  kontroli  są  takie,  że  systematyczne  przeprowadzanie  kontroli  punktów handlowych,
szczególnie w weekendy, w godzinach popołudniowych, może wpłynąć na uszczelnianie poboru
opłat, co przyczyni się do zwiększenia wpływów do budżetu Miasta.

Punkt 7

               Zapytania i interpelacje Radnych. 

Brak zapytań i interpelacji Radnych.

Punkt 8

          Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedłożenie planu
pracy na pierwszą połowę 2018 roku.

Pan Witold Sidor- Radny-przedstawił plan pracy komisji:
I kwartał 2018 r.
1) Kontrola dokumentacji zbycia działek komunalnych przez Urząd Miasta za 2008r.-2017r.
2) Kontrola dokumentacji umów dzierżawy działek na parkingi i wywiązywanie się dzierżawców 
z zapisów w umowach o sposobie użytkowania.
3) Analiza budżetu w 2017 roku, opracowanie wniosków do udzielenia absolutorium Burmistrza
Miasta z wykonania budżetu w 2017 roku.
3) Sprawy różne.
II kwartał 2018r.
1) Kontynuacja kontroli z I kwartału, jeżeli nie zostały zakończone z przyczyn obiektywnych.
2)  Kontrola  działalności  Komisji  do  spraw  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych:  ilości
wydanych  zezwoleń,  zgodności  wydanych  decyzji  z  obowiązujący  prawem,  wnioski  do  pracy
komisji w 2018 roku.
3) Opracowanie sprawozdań z działalności Komisji Rewizyjnej za 2017 rok .
4) Kontrola stanu faktycznego inwestycji „ Termomodernizacja Szkoły „.
5) Sprawy różne.

Plan pracy Komisji Rewizyjnej został przyjęty jednogłośnie

     Przewodnicząca  Rady  poprosiła  Przewodniczącą  Komisji  ds.  Rozwoju  Społeczno-
Gospodarczego,  Budżetu,  Planowania  Przestrzennego,  Turystyki  i  Ochrony  Środowiska  
o przedłożenie planu pracy na pierwszą połowę 2018 r.

Pani Sabina Markiewka-Radna- 
1) Opiniowanie prac bieżących wynikających z pracy Komisji.
2) Opiniowanie materiałów na Sesję Rady Miasta.
3) Analiza i opinia planów miejscowego zagospodarowania.
4) Spotkanie przed sezonem letnim z operatorem plaży i WPOR.



5)  Spotkanie  z  Komisją  ds.  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii.
6) Monitorowanie realizacji inwestycji objętych uchwałą o Wieloletniej Prognozie Finansowej.
7) Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2017.
8) Opinia i analiza ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w naszym mieście.
9) Analiza kosztów zaplanowanych w budżecie na promocję miasta związaną z sezonem letnim
2018 roku.
10)  Opinia  przygotowanych  zadań  inwestycyjnych  i  remontowych  planowanych  do  realizacji  
w 2018 roku.
11)  Informacja  o  stanie  zaawansowania  prac  związanych  z  pozyskiwaniem środków unijnych  
i innych środków zewnętrznych na realizacje zadań.
12) Opracowanie planów pracy na II półrocze.
13) Sprawozdanie z prac komisji oraz analiza wniosków, które wpłynęły do Burmistrza Miasta w
2017 roku.

Plan pracy  Komisji ds. Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Budżetu, Planowania Przestrzennego,
Turystyki i Ochrony Środowiska został przyjęty jednogłośnie.

   Przewodnicząca  Rady  poprosiła  przewodniczącą  Komisji  ds.  Gospodarki  Komunalnej,
Infrastruktury technicznej, Oświaty, Kultury fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku
Publicznego o przedłożeni planu pracy na pierwsze półrocze 2018 roku.

Pani Sylwia Szczurek- Radna-
1) Sprawy bieżące, wynikające z pracy Urzędu Miasta.
2) Opiniowanie materiałów na Sesję.
3) Analiza wniosków i podań.
4) Bieżąca kontrola mienia komunalnego.
5) Bieżąca ocena czystości na terenie miasta.
6) Sprawozdanie Dyrektora Szkoły Podstawowej w Krynicy Morskiej, podsumowanie pierwszego
półrocza 2017/2018.
7) Spotkanie z inspektorem P. Konradem Mądrym w/s kalendarza imprez na 2018 rok.
8) Spotkanie z operatorem plaży P. Jackiem Knedlerem w/s przygotowań do sezonu 2018 roku.
9) Analiza problemu meleksów w Krynicy Morskiej.
10) Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w 2017 roku.
11) Ocena pracy Świetlicy Środowiskowej.
12) Praca nad uchwałą odnośnie mieszkań komunalnych w mieście.
13) Praca nad uchwałą odnośnie zasad utrzymania porządku i czystości w mieście Krynica Morska.
14) Spotkanie z Nadleśnictwem Elbląg w/s czystości w lesie.
15) Analiza demograficzna w Krynicy Morskiej na przestrzeni 10 lat.
16) Spotkanie z firma Stan Eko w/s oczyszczania miasta.
17) Opracowanie sprawozdania z prac Komisji w 2017 roku.

Pan Dariusz Labuda-Radny-  prosi o zajęcie się sprawami meleksów w pierwszych miesiącach
roku, by do sezonu sprawa była jasna.

Burmistrz  Miasta-  rozmawiałem  z  pracownikiem  Urzędu,  odnośnie  tego  problemu.  
Jest  propozycja  by  zmienić  uchwałę  dotyczącą  płatnych stref  parkingowych,  by  wydzielić  tam
miejsca pod dzierżawę dla meleksów. Będziemy starać się zlikwidować problem tych najbardziej
uciążliwych meleksów.

Pani  Sylwia  Szczurek-   Radna- plan  pracy  zakłada  takie  spotkanie  już  w dwóch pierwszych
miesiącach roku.



Plan  pracy  Komisji  ds.  Gospodarki  Komunalnej,  Infrastruktury  technicznej,  Oświaty,  Kultury
fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego został przyjęty jednogłośnie.

Punkt 9

Przewodnicząca Rady Miasta - przedłożyła plan pracy Rady Miejskiej na pierwsza połowę 2018
roku.
1) Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w 2017 roku.
2) Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2017 roku.
3)  Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  ds.  Rozwoju  Społeczno-Gospodarczego,  Budżetu,
Planowania Przestrzennego, Turystyki i Ochrony Środowiska w 2017 roku.
4) Sprawozdanie z działalności  Komisji ds. Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury technicznej,
Oświaty, Kultury fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego w 2017 roku.
5) Spotkanie z właścicielami punktów handlowych ( przeniesiony z poprzedniego planu pracy ).
6)  Informacja  o  realizacji  programu  Gminnej  Komisji  ds.  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych i Przeciwdziałaniu Narkomanii.
7)  Informacja  o  realizacji  programu  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi
podmiotami za 2017 rok.
8) Zapoznanie się z działalnością Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krynicy Morskiej  
w 2017 roku i przedstawienie planu potrzeb z zakresy pomocy socjalnej w 2017 roku.
9) Ocena pracy jednostek organizacyjnych podległych Urzędowi Miasta.
10) Ocena czystości, bezpieczeństwa, porządku publicznego i zabezpieczenia przeciwpożarowego
na terenie miasta.
11)  Analiza  sposobu  funkcjonowania  ustawy  o  przestrzeganiu  porządku  i  czystości  na  terenie
gminy.
12) Analiza i opiniowanie miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego.
13) Ocena przygotowania miasta do sezonu letniego 2018 roku.
14) Monitorowanie projektów dofinansowanych ze środków Unii Europejskiej i środków wydanych
na inwestycje.
15) Bieżące opiniowanie materiałów wpływających do Rady Miasta.
16) Bieżące opiniowanie materiałów na sesję.

Plan pracy Rady Miejskiej na pierwszą połowę 2018 roku został przyjęty jednogłośnie.

Punkt 10

          Przewodnicząca Rady przedłożyła projekty uchwał w sprawie:

Radca  Prawny  Jacek  Oluszczyk-  poinformował  Radnych  o  zmianie  artykułów  w  ustawie  
o samorządzie gminnym, co spowoduje potrzebę dopisania słów „ z Późn. zm. „ przy powoływaniu
się na wskazaną ustawę.

1) zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2017 rok, została przyjęta jednogłośnie jako

                                                                                                               Uchwała Nr. XXXIV/310/17

W sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2017 r.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.



2) zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2020, została przyjęta jednogłośnie jako

                                                                                                              Uchwała Nr. XXXIV/311/17
 
W sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2020.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

3) budżetu na 2018 rok. Wszyscy Radni otrzymali  projekt budżetu na rok 2018 w ustawowym
terminie.
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodnicząca Komisji  Budżetowej Panią Sabinę Markiewkę  
o odczytanie opinii dotyczącej projektu uchwały budżetowej.
Opinia stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca  Rady  poprosiła  o  odczytanie  stanowiska  Burmistrza  Miasta  w  sprawie  opinii
dotyczącej  projektu  uchwały  budżetowej.  Burmistrz  Miasta  poinformował  Radnych  o  ostatnich
zmianach wprowadzonych w autopoprawkach.
Stanowisko Burmistrza Miasta stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  odczytała  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  projekcie
uchwały budżetowej .
Opinia RIO stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca Rady zaprosiła Radnych do dyskusji na projektem uchwały budżetowej. Radni nie
podjęli dyskusji.

Przewodnicząca  Rady przedłożyła  projekt  uchwały  w sprawie  budżetu  na  2018 rok.  Został  on
przyjęty jednogłośnie jako 
     
                                                                                                              Uchwała Nr. XXXIV/312/17

w sprawie budżetu na 2018 rok.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

4) wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2021. Wszyscy Radni otrzymali projekt uchwały
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2020 w ustawowym terminie.
Przed  przystąpieniem do  głosowania  nad w/w uchwalą  Przewodnicząca  Rady odczytała  opinię
Regionalnej Izby Obrachunkowej o wieloletniej prognozie finansowej miasta Krynica Morska na
lata 2018-2021.
Opinia RIO stanowi załącznik do protokołu.

Następnie  Przewodnicząca  Rady  przedłożyła  projekt  uchwały  w  sprawie  wieloletniej  prognozy
finansowej na lata 2018-2021, która została przyjęta jednogłośnie jako

                                                                                                             Uchwała Nr. XXXIV/313/17

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2021.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

5) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz
Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 r. Został on przyjęty jednogłośnie jako

                                                                                                               Uchwała Nr. XXXIV/314/17



W sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 r.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Sylwia  Szczurek  –  Radna-  wyraziła  potrzebę  spotkania  się  z  Komisją  ds.  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych w najbliższym terminie by omówić pewne kwestie i uwagi dotyczące
wydatkowania środków finansowych.
Burmistrz  Miasta  –  Rozmawiałem  z  Panią  Przewodniczącą  Komisji  ds.  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych, ona również wyraziła potrzebę takiego spotkania.

6) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.
Został on przyjęty jednogłośnie jako 

                                                                                                               Uchwała Nr. XXXIV/315/17

W sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy
dzierżawy.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

7) zmiany uchwały dotyczącej  trybu i  sposobu powoływania i  odwoływania członków Zespołu
Interdyscyplinarnego  w  Gminie  Miasta  Krynica  Morska  oraz  szczegółowych  warunków  jego
funkcjonowania. Został on przyjęty jednogłośnie jako

                                                                                                                Uchwała Nr XXXIV/316/17

W sprawie zmiany uchwały dotyczącej  trybu i  sposobu powoływania i  odwoływania członków
Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Miasta Krynica Morska oraz szczegółowych warunków
jego funkcjonowania. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

8) zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad przyjmowania  i odpłatności za usługi
opiekuńcze  oraz  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem  specjalistycznych  usług
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego
lub  całkowitego  zwolnienia  z  opłat,  jak  również  trybu  ich  pobierania.  Został  on  przyjęty
jednogłośnie jako

                                                                                                                Uchwała XXXIV/317/17

W sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad przyjmowania  i odpłatności
za  usługi  opiekuńcze  oraz  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem specjalistycznych
usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz  szczegółowych  warunków
częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

9) przyjęcia „ Programu wspierania rodziny w Gminie Miasta Krynicy Morskiej na lata 2018-2020.
Został on przyjęty jednogłośnie jako

                                                                                                                 Uchwała XXXIV/318/17

W sprawie przyjęcia „ Programu wspierania rodziny w Gminie Miasta Krynicy Morskiej na lata
2018-2020.



Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

10) zawarcia Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą Miasta Krynica Morska a Gminą
Miasta Gdańska w sprawie zagospodarowania przez Gminę Miasta Gdańska frakcji energetycznej
wysortowanej z odpadów komunalnych pochodzących z terenu Gminy Krynica Morska. Został on
przyjęty jednogłośnie jako

                                                                                                            Uchwała nr XXXIV/319/17

W sprawie zawarcia Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą Miasta Krynica Morska  
a  Gmina  Miasta  Gdańska  w  sprawie  zagospodarowania  przez  Gminę  Miasta  Gdańska  frakcji
energetycznej  wysortowanej  z  odpadów  komunalnych  pochodzących  z  terenu  Gminy  Krynica
Morska.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

11)  Uchylenia  uchwały  Nr  XXXIII/306/17  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  obciążenie
nieruchomości  komunalnej  służebnością  gruntową  przejazdu  i  przechodu.  Została  przyjęta
jednogłośnie jako

                                                                                                            Uchwała nr XXXIV/320/17

W sprawie  uchylenia  uchwały  Nr  XXXIII/306/17  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  obciążenie
nieruchomości komunalnej służebnością gruntową przejazdu i przechodu.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

12) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości komunalnej służebnością gruntową przejazdu  
i przechodu. Został przyjęty jednogłośnie jako

                                                                                                             Uchwała nr XXXIV/321/17

W sprawie   wyrażenia  zgody  na  obciążenie  nieruchomości  komunalnej  służebnością  gruntową
przejazdu i przechodu.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

13) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta Krynica Morska. Został przyjęty jednogłośnie
jako

                                                                                                             Uchwała XXXIV/322/17

W sprawie  ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta Krynica Morska.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Burmistrz Miasta –  podziękował Radnym za owocną i  zgodna współpracę,  przyjecie  budżetu
jednogłośnie. Podziękował również za uchwałę o ustaleniu wynagrodzenia.

Punkt 11

Sprawy różne – Brak.



Punkt 12

       W wyniku wyczerpania się porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła XXXIV Sesję
Rady dziękując wszystkim za przybycie.

     Protokołowała                                                                           Przewodnicząca Rady

    Joanna Rożek                                                                             Teresa Pawłowska

 


